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P R O T O K Ó Ł    

z  posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji  

odbytego w dniu 20 grudnia 2010 roku 

 

1. Porządek posiedzenia : 
2.  Otwarcie posiedzenia Komisji. 
3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
4. Ukonstytuowanie się Komisji. 
5. Zaopiniowanie  projektu budżetu gminy Sieroszewice na 2011 rok w zakresie 

kultury, oświaty, zdrowia, pomocy społecznej i promocji. 
6. Zaopiniowanie   projektów uchwał  w sprawach:  

a)  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii oraz 
Gminnego Programu przeciwdziałania Przemocy  na terenie Gminy 
Sieroszewice na 2011 rok, 

b) trybu powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu  
Interdyscyplinarnego w Sieroszewicach  oraz szczegółowe warunki  jego 
funkcjonowania.  

7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
Ad.1)  Otwarcia posiedzenia Komisji Kultury , Oświaty , Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
Promocji  dokonał  Pan Paweł Siwak , Przewodniczący Rady Gminy Sieroszewice o 
godz.1015, który  zgodnie ze Statutem Gminy zwołał pierwsze posiedzenie Komisji. W 
posiedzeniu Komisji  uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji , P. Wójt , p. Skarbnik  
oraz p. Glapiak Joanna . 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.2) Pan Przewodniczący Rady -  przedstawił projekt porządku posiedzenia, który 
radni otrzymali na piśmie. Zaproponował zmiany w porządku  posiedzenia , a 
mianowicie : wprowadzenie trzech projektów uchwał. Oddzielna uchwała w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy 
Sieroszewice na 2011 rok. Drugi projekt uchwały w sprawie  określenia jednostek 
budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku ,źródeł tych dochodów 
i ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i 
wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 
zatwierdzania. Trzeci projekt uchwały dotyczy uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sieroszewice na lata 2011-2017. 
Porządek posiedzenia  Komisji  został przyjęty jednogłośnie  z wniesionymi zmianami.  
 
Ad.3)  Pan Przewodniczący Rady -  zwrócił się z prośbą o zgłaszanie  kandydatów na 
przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty… . 
Pani Teresa Lemiesz-  zgłosiła kandydaturę p. Stanisława Płomińskiego , który wyraził 
zgodę na kandydowanie. 
Pan Anatol Piaskowski -  zarekomendował kandydaturę p. Dariusza Majewskiego , 
uzasadniając  tym ,że  radny  jest nauczycielem od 30 lat i zna bardzo dobrze prawo 
oświatowe, ponadto ukończył studia podyplomowe z zarządzania oświatą.  
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Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie pierwszą kandydaturę                               
p. Płomińskiego.  
Za przyjęciem tej kandydatury głosowało  4 członków Komisji, a 5 członków wstrzymało 
się od głosu .Następnie  została poddana  pod głosowanie druga kandydatura p. Dariusza 
Majewskiego.  Za przyjęciem tej kandydatury głosowało 3 członków Komisji  i 6 
wstrzymało się od głosu.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania  na  przewodniczącego Komisji Kultury , 
Oświaty, Kultury, Zdrowia , Pomocy Społecznej i Promocji został wybrany  p. Stanisław 
Płomiński. 
Pan Przewodniczący Rady – pogratulował p.Stanisławowi Płomińskiemu  wyboru na 
funkcję przewodniczącego Komisji.   
Zapytał p.Majewskiego , czy przyjąłby kandydaturę na funkcję zastępcy 
przewodniczącego Komisji? 
Pan Dariusz Majewski-  nie wyraził zgody na kandydowanie.  
Pan Przewodniczący Rady -  zgłosił kandydaturę  p. Jerzego Kasprzaka, który wyraził 
zgodę na kandydowanie .  Za przyjęciem kandydatury p. Kasprzaka głosowało 5 
członków Komisji i 4 wstrzymało się od głosu.  
Dalsze prowadzenie  posiedzenia Komisji Kultury … przejął p. Stanisław Płomiński.  
Podziękował wszystkim radnym , którzy przyczynili się do wyboru na funkcję 
przewodniczącego Komisji. Stwierdził ,że podoła  obowiązkom  z racji pełnienia tej 
funkcji , a tym bardziej , bo  będąc wcześniej radnym też pełnił funkcję 
przewodniczącego Komisji.  
Pan Przewodniczący Komisji zaproponował, aby zmienić kolejność punktów  z uwagi na 
to ,że  czeka Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  , aby w pierwszej 
kolejności  omówić sprawy  z pkt.6  ppkt „a” i ppkt”b związane  z przemocą i  
powołaniem zespołu interdyscyplinarnego.  
 
Ad.6)  Pani Kierownik GOPS w Sieroszewicach -  omówiła projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  na terenie Gminy 
Sieroszewice na 2011 rok. Poinformowała członków komisji, że uchwalenie Programu 
wynika ze zmiany ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.”  Diagnoza zawarta 
w „Programie” została opracowana na podstawie  sprawozdań MP i PS 03  oraz na 
podstawie  sporządzonych zestawień interwencji domowych oraz przeprowadzonych 
postępowań przygotowawczych z art.207§ 1 kodeksu karnego oraz na podstawie 
prowadzonych Niebieskich Kart przez Policję . Na następny rok  zostały zaplanowane do 
realizacji następujące zadania: 
- powołanie Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie, 
- przygotowanie materiałów informacyjnych, 
- promowanie właściwych sposobów rozwiązywania konfliktów oraz radzenia sobie z 
agresją,  
- szkolenia , między innymi  powołanego przez p. Wójta Zespołu Interdyscyplinarnego. 
W skład  tego zespołu powinny wchodzić  przedstawiciele jednostek organizacyjnych, 
instytucji i organizacji działających na terenie gminy , a mianowicie:  
  - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sieroszewicach ,  
  - Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Sieroszewicach, 
-  Posterunku Policji w Sieroszewicach, 
-  oświaty, 
-  ochrony zdrowia, 
-  organizacji pozarządowych, 
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-  kuratorzy sądowi, 
-  inni specjaliści, działający w zakresie przemocy w rodzinie (np. psycholog, terapeuta, 
pedagog szkolny itp.) Jest zapis w ustawie ,że osoby wchodzące w skład Zespołu , prace 
wykonują społecznie , nie otrzymują żadnego wynagrodzenia. Zespół będzie spotykał się 
raz na kwartał, ale może spotykać się częściej.  Kadencja Zespołu trwa 4 lata. 
Na  realizację powyższych zadań zaplanowano na 2011 rok  kwotę 10.000,00 zł.” 
Pan  Przewodniczący Rady – zapytał, czy to jest nowy Zespół?  Wyraził opinie ,że w 
skład tego Zespołu powinny wchodzić osoby , które same doświadczyły przemocy, bo 
takie osoby są najbardziej przydatne.  
Pani Kierownik GOPS w Sieroszewicach – stwierdziła, że sprawy związane z 
przemocą są bardzo trudne i najczęściej osobom dotkniętym przemocą trudno jest się 
przyznać do doznanych przeżyć.” 
Pan Przewodniczący Rady -  „ Skoro w skład Zespołu mogą wchodzić prokuratorzy , to 
chciałbym się spotkać i porozmawiać .” 
Pani Kierownik GOPS -   Dodała, że oprócz prokuratorów w skład Zespołu mogą 
wchodzić  jak najbardziej  kuratorzy sądowi.  
Przewodniczący  Komisji-  przedstawił  projekt uchwały  w sprawie  przyjęcia 
Gminnego  Programu Przeciwdziałania Przemocy w  Rodzinie na terenie Gminy  
Sieroszewice na rok 2011. 
 
Komisja zaopiniowała  pozytywnie , jednogłośnie  projekt uchwały w powyższej 
sprawie. 
 
b) Pan Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt uchwały  w sprawie trybu 
powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Sieroszewicach  oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania.  
Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Pan Anatol Piaskowski-  zapytał odnośnie  zasiłków stałych , komu przysługują?  
Pani Kierownik GOPS-  udzieliła wyjaśnień ,że zasiłek stały przysługuje kobiecie  jeżeli 
ukończyła 60 lat , a mężczyźnie , jeżeli ukończył 65 lat i nie mają żadnego ubezpieczenia.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały  Rady Gminy  w 
sprawie trybu powoływania i odwoływania członków Gminnego zespołu 
Interdyscyplinarnego w Sieroszewicach oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania.  
 
Ad.5)  Pan Wójt-  najpierw pogratulował  przewodniczącemu i  wiceprzewodniczącemu  
wyboru tych  funkcji. Następnie  wyjaśnił członkom  Komisji ,że uchwalenie budżetu 
gminy na 2011 rok musi być poprzedzone  uchwaleniem Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sieroszewice na lata 2011 -2017. „  Budżet na 2011 rok nie jest 
napięty , chociaż realizujemy programy unijne.  Dochody budżetu na rok 2011 ustala się 
w łącznej kwocie 27.806.252,00 zł, z tego : 
   - dochody bieżące w kwocie 23.567.253,00 zł.  
  - dochody majątkowe w kwocie  4.238.999,00zł. 
Zaproponował następujące zmiany:  
- Dział „Kultura”  -  należy zmniejszyć planowane środki na rezerwę celową  w 
wysokości 270.000,00 zł.  przeznaczoną na udzielenie poręczenia dla Gminnego Ośrodka 
Kultury w Sieroszewicach , zmniejszając deficyt jak również planowane przychody z 
zaciągniętych kredytów na rynku krajowym .  Kwota ta zostanie przeniesiona na 
przyszły rok.  
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- zmniejszyć wydatki na zadanie inwestycyjne pn. „ Budowa sali gimnastycznej przy 
Zespole Szkół w Wielowsi o kwotę 11.867,00 zł., zmniejszając deficyt gminy, jak również  
planowane przychody z zaciągniętych kredytów na rynku krajowym. Przyczyną tego są  
panujące złe warunki atmosferyczne i nie jest możliwe wykonanie zaplanowanych robót 
zewnętrznych. Kredyt ten zostanie przesunięty do wykorzystania w 2011 roku, a 
wydatki z tego tytułu zastaną zaplanowane w budżecie gminy na 2011 rok.” 
W dalszym ciągu posiedzenia  P.Wójt  omówił   działy związane merytorycznie z nazwą 
Komisji : 
-  Dział 801 Oświata i wychowanie  - 12.059.571,00 zł.  
- Dział 851 – Ochrona zdrowia -  115.000,00 zł., 
- Dział 852 Pomoc społeczna- 4.693.292,00 zł.  
- Dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej  - 61.644,00 zł.  
- Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza – 13.781,00 zł.  
- Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 1.031.452,00 zł. ( w dziale tym 
zostały zaplanowane środki  na GOK, świetlice, dotacja dla  Zespołu Pieśni i Tańca 
Ołobok oraz wydatki na sołectwa, w ramach wydatków inwestycyjnych planuje się 
kwotę 28.094,00 zł.  
Dla  bibliotek zaplanowano dotację podmiotową w kwocie 295.775,00 zł.  
- Dział 926 – kultura fizyczna i sport – 765.462,00 zł.  
(  Wzrost wydatków jest związany z utrzymaniem dwóch „ ORLIKÓW” . Jest 
zaplanowana poważna kwota na budowę boiska wielofunkcyjnego w Rososzycy  w 
ramach programu operacyjnego . Byłyby dwie sprawy związane z budową boiska w 
Rososzycy  i budową ścieżki rowerowej do Latowic. Ponadto zaplanowano środki w 
kwocie 10.000,00 zł.  na działalność sportowców niezrzeszonych w klubach sportowych   
oraz na organizację biegów o  Puchar Wójta Gminy Sieroszewice zaplanowano kwotę 
40.000,00 zł. ) 
Wracając do biblioteki , to zrodził się taki pomysł , aby wydawany był  „ Biuletyn  o  
Gminie Sieroszewice” i p. dyrektor GBP w Sieroszewicach   wnioskuje o kwotę 30.000,00 
zł.  na ten cel. Ja proponuję , aby  zmniejszyć  do  kwoty 20.000,00 zł.   i środki na ten cel   
przeznaczyć  z rezerwy budżetowej .”  
Pan Dariusz Majewski – zwrócił uwagę ,że  najprawdopodobniej nastąpił błąd w 
druku, gdyż w projekcie uchwały  w sprawie budżetu na rok  2011-  § 11 i § 15  
zawierają taką samą treść . Zapytał , dlaczego zmiany przedstawiane przez p. Wójta do 
projektu budżetu nie zostały zapisane w tym projekcie?  
Pan Wójt – udzielił wyjaśnień ,że te inwestycje , które nie zostały wykonane , między 
innymi    budowa sali gimnastycznej w Wielowsi , środki zaplanowane  na rok 2010  
wejdą do nadwyżki budżetowej i będzie proponował z wolnych środków na przyszły 
rok. Podobne historie są ze współfinansowaniem budowy chodników przy drogach 
powiatowych. „ 
Pan Dariusz Majewski-  zwrócił uwagę ,że 30 czerwca 2011 roku ma być zakończona 
budowa sali gimnastycznej w Wielowsi i nie będzie  wjazdu gospodarczego.  
Pan Wójt-  udzielił wyjaśnień ,że na pewno ten wjazd będzie utwardzony w ramach 
bieżących wydatków. Gdyby został wybudowany chodnik łączący  szkołę  z łącznikiem , 
to będzie można wjechać na chodnik .  
Pan Jerzy Kasprzak-   poruszył sprawę związaną  z  remontem sali bankietowej w 
pałacu w Rososzycy . Na ten cel zaplanowano w projekcie budżetu  środki w kwocie 
10.000,00 zł. Wyraził opinię ,że nie jest przeciwny , ale w pierwszej kolejności powinien 
zostać odrestaurowany hol  , takie są glosy mieszkańców wsi Rososzyca.  Poruszył 
sprawę naprawy mostku za pałacem , aby na ten cel przeznaczyć środki z budżetu  
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gminy. Przypomniał ,że w poprzednich kadencjach  poruszał  tę sprawę i nie odniosło to 
żadnego  rezultatu.  
Pan Wójt- udzielił wyjaśnień ,że toczy się sprawa o zwrot tego majątku, a ponadto 
gmina  musi remontować  obiekt zgodnie z zaleceniami Wojewódzkiego Konserwatora 
Zabytków. Wystąpił z propozycją  odnośnie  remontu mostku  ,aby napisać mały projekt 
do   „ LIDERA”.   Zrobiono mieszkania komunalne w  pałacu i teraz nie ma możliwości 
wykwaterowania lokatorów.  
Pan Jerzy Kasprzak – „ Skoro my mamy obciążać  kwotą  10.000,00 zł.  budżet gminy , 
to powinniśmy  to celowo wydać.”  
Pan Jerzy Kasprzak -   zwrócił się z pytaniem , co będzie , gdyby Urząd Marszałkowski  
odrzucił wniosek o dofinansowanie budowy boiska wielofunkcyjnego w Rososzycy , na 
jaki cel zostaną przeznaczone  zaplanowane środki? 
Pan Przewodniczący Komisji -  poinformował członków Komisji ,że jest wniosek od 
mieszkańców  Masanowa  o przyznanie kwoty 40.000,00 zł.  na  rozbudowę  Szkoły 
Podstawowej w Masanowie. (wybudowanie łącznika). Wniosek w tej sprawie stanowi 
załącznik Nr 3  do protokołu.  
Pan Wójt-  udzielił wyjaśnień ,że  w projekcie budżetu na 2011 rok  została zapisana 
kwota 20.000,00 zł.  na opracowanie koncepcji  wybudowania łącznika przy Szkole 
Podstawowej w Masanowie.  „ Chcemy usprawnić funkcjonowanie szkoły, ale  żeby nie 
wydawać  ogromnych środków. Jest propozycja , aby zaplanować 30.000,00 zł. w 
budżecie  na ten cel , zmniejszając  jednocześnie wydatki bieżące szkół , a później  
przesunąć tę kwotę z wolnych środków.” Przedstawił  sytuację demograficzną  w 
szkołach . „ W ciągu 7 lat ubyło 400 uczniów w szkołach.  Jeżeli nadal będzie następował 
taki spadek urodzeń , to w przyszłości zejdziemy poniżej 1.000,00 zł., to w takiej sytuacji  
powstanie  duży problem, bo Państwo nie uwzględnia  subwencji na jednego ucznia. 
Mam obawy, aby się za bardzo nie rozpędzić w inwestycjach. Poprawienie warunków 
jest uzasadnione , sala w Masanowie została wybudowana na początku lat  90 –tych. Są 
widoczne dysproporcje w szkołach  , a wszystkie dzieci są równe.” 
Pan Przewodniczący Komisji-  stwierdził ,że nie dziwi się mieszkańcom Masanowa ,że 
występują z wnioskiem  odnośnie  dobudowania łącznika , ponieważ mają na względzie 
dobro  dzieci. „ Dzieci ćwiczą na zastępczej sali gimnastycznej , która znajduje się w 
znacznej odległości od szkoły . Podczas  zajęć dzieci  rozgrzeją się , a później wychodzą 
na powietrze , aby wrócić z  powrotem do szkoły , co jest przyczyną  przeziębień i 
chorób. „ 
Pan Andrzej Gierlach – zwrócił się z pytaniem , jakie są plany inwestycyjne na 2011 
rok  poza budową boiska wielofunkcyjnego w Rososzycy? 
Pan Wójt-  wymienił zaplanowane inwestycje: 
   - Wielowieś  - dokończenie budowy sali gimnastycznej, 
  - Strzyżew – budowa przedszkola, 
-   Sieroszewice – budowa przedszkola 
Wyjaśnił ,że jeżeli chodzi o budowę przedszkoli , to zaplanowano środki na ten cel z 
funduszy sołeckich.  
Pan Przewodniczący Rady -  zwrócił uwagę, że w projekcie budżetu na 2011 rok 
zaplanowane są  największe wydatki na szkoły , a jaka jest kwota  subwencji ? 
Pan Wójt – wyjaśnił ,że subwencja nie obejmuje zerówek , dowozu dzieci do szkół  i 
inwestycji. 
Pan Przewodniczący Rady -  wystąpił z propozycją , aby zorganizować  jakieś 
dwudniowe święto, będzie to w pewnym sensie promocja gminy .  W pierwszym dniu  
można byłoby zorganizować  turniej  sportowy. 
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Pani Teresa Lemiesz-  zaproponowała, aby w drugim dniu zorganizować przegląd 
orkiestr. 
Pan Wójt-  poinformował członków komisji ,że   dwudniowa impreza planowana jest na 
czerwiec  , jak przyjadą Czesi.  
Pan Przewodniczący Rady – „ Należałoby na ten cel zaplanować środki w budżecie.” 
Pan Anatol Piaskowski -  zwrócił się z pytaniem , czy liczba gabinetów  lekarskich  
zostanie na tym samym poziomie, czy wzrośnie? 
Pan Wójt-  „ gdyby nie było kontraktu, to musiałaby zostać wypowiedziana umowa.” 
Pani Teresa Lemiesz-  zapytała ,czy na dożynki gminne są planowane środki? 
Pan Wójt-  odpowiedział ,że są planowane. 
Pan Rafał Bartnik-  wystąpił z propozycją, aby święto gminne   połączyć   z  obchodami 
strażackimi. 
Pan Andrzej Gierlach – poparł propozycję p. Bartnika  
Pan Wójt  - poinformował, że w kalendarzu  imprez kulturalnych zostały wpisane 
następujące uroczystości: 
          - z okazji Konstytucji 3 Maja, 
         -  dzień sportu – czerwiec  
         - przegląd orkiestr dętych  - lipiec, 
         - III bieg o puchar Wójta –wrzesień, 
         - uroczysta sesja   - 11 listopada 
„ Myślę ,że GOK zaplanuje  na rok 2011 swoje imprezy .” 
Pan Jerzy Kasprzak -   wystąpił z propozycją, aby  ustalić terminarz imprez i podać do 
publicznej wiadomości, aby  nie kolidowało z innymi imprezami organizowanymi  w 
poszczególnych wsiach. 
Pan Przewodniczący Komisji – zaproponował , aby  jedno posiedzenie Komisji 
Kultury, Oświaty, Zdrowia , Pomocy Społecznej  i Promocji  poświęcić zagadnieniom 
związanym z promocją gminy i organizacją imprez kulturalnych. 
Następnie poddał po głosowanie wnioski zgłoszone przez p. Wójta do projektu budżetu 
gminy na 2011 rok : 
- zwiększyć  planowane dochody  na zadanie inwestycyjne pn. „ Budowa sali 
gimnastycznej przy Zespole Szkół w Wielowsi” o kwotę 11.867,00 zł., zmniejszając 
deficyt gminy jak również  planowane przychody z zaciągniętych kredytów na rynku 
krajowym. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
- zwiększyć  wydatki  planowane na rezerwę celową  w wysokości 270.000,00 zł.  
przeznaczoną na udzielenie poręczenia dla Gminnego Ośrodka Kultury w 
Sieroszewicach , zmniejszając deficyt jak również planowane przychody z zaciągniętych 
kredytów na rynku krajowym .Wniosek w tej sprawie został przyjęty jednogłośnie. 
Pan Andrzej Gierlach-  zaproponował, aby na następne posiedzenie  Komisji  dyrektor 
GOK przygotował  plan modernizacji GOK. 
W dalszym ciągu posiedzenia  Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  wniosek 
w sprawie  wprowadzenia  do projektu budżetu gminy na rok 2011 kwoty 40.000,00 zł. 
na  rozbudowę Szkoły Podstawowej w Masanowie, zmniejszając na ten cel planowane 
wydatki bieżące w szkołach . Wniosek w powyższej sprawie został przyjęty 
jednogłośnie. 
Na posiedzenie Komisji została poproszona p. Maria Marciniak –dyrektor Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Sieroszewicach.  
Pan Przewodniczący Komisji o godz.1200 ogłosił krótką przerwę , a o godz.1207 
wznowione zostało posiedzenie Komisji . 
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Pani Maria Marciniak-  przekazała informację odnośnie zamiaru wydawania 
„Biuletynu Gminy Sieroszewice.” Jeżeli chodzi o nakład , to miesięcznie  wydawane 
byłoby 500 egzemplarzy. We wniosku zwróciłam się o przyznanie  dodatkowych 
środków finansowych w kwocie 30.000,00 zł.  Kwota ta obejmować będzie koszty druku 
biuletynu i wynagrodzenia dla pracownika redagującego i składającego tekst.” 
Pan Rafał Bartnik – „W wydawanym Biuletynie można byłoby zrobić stałe rubryki.  
Zaproponował , aby biuletyn docierał   do sołtysów ,organizacji pozarządowych , 
organizacji społecznych.  
Pan Przewodniczący Rady -  wyraził opinię ,że na pewno nie będzie problemu  z tym  , 
co przedstawiać i pisać w  Biuletynie.  
Pan Wójt -  stwierdził jednoznacznie ,że wydawnictwo to  nie  może mieć linii 
politycznej.  
Pani Maria Marciniak-  poinformowała, że w przypadku wydawania biuletynu 
musiałaby zatrudnić osobę na ½ etatu , która  zajęłaby się  redakcją  biuletynu.  
Pan Przewodniczący Komisji- „ Myślę ,że patronat  będzie miał p .Wójt jako gospodarz 
gminy.”  
Pan Wójt -  wyjaśnił ,że nie będzie to gazeta  tylko  będzie wydawane w formie 
informatora gminnego.  
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie  wniosek  o zwiększenie dotacji dla 
Gminnej  Biblioteki Publicznej w Sieroszewicach na 2011 rok o kwotę 20.000,00 zł. z 
przeznaczeniem na działalność związaną z wydawaniem „ Biuletynu Gminy 
Sieroszewice” , zmniejszając planowaną rezerwę ogólną o tę kwotę . 
Wniosek w powyższej sprawie został przyjęty  5 głosami „ za” , 2 głosach „ przeciw” i 3 
głosach „ wstrzymujących  się”. 
Pan Przewodniczący Rady -  zwrócił się z pytaniem do p. Marciniak , czy można byłoby 
spróbować na początek bez  dodatkowego zatrudnienia? 
Pani Maria Marciniak-  wyjaśniła ,że  w Gminnej Bibliotece jest sama i etatowo  nie jest 
w stanie tego robić , a po drugie to  nie potrafi składać i redagować tekstów.  
Pan Jerzy Kasprzak-  zgłosił  uwagę ze swojej strony , co jest ważniejsze , czy gazetka , 
czy droga ? 
Pan Andrzej Gierlach  - wyraził opinię ,że skoro  nie będzie promocji , to wszystko 
padnie. 
Pan Przewodniczący Rady – poinformował, aby wnioski z Komisji Kultury, Oświaty… i 
Komisji Rolnictwa… kierować zgodnie z podjętą przez Radę Gminy  Uchwałą o 
procedurze uchwalania budżetu do Komisji Budżetu , Finansów … .  
Pani Bernadeta Biała-  wróciła do sprawy związanej z budową nowego przedszkola w 
Strzyżewie . „ Przyjęte dotychczasowe rozwiązanie  w sprawie modernizacji budynku po 
byłej szkole i zaadaptowanie  na przedszkole   jest nieekonomiczne  i nierentowne . 
Mieszkańcy wsi Strzyżew są za tym , aby  przedszkole wybudować przy nowej szkole. 
Jeżeli przedszkole miałoby być w starym budynku , to należałoby dobudować nowy 
łącznik do starego budynku. Dlatego ponownie wnioskuję , aby zmienić wniosek i to 
przed  uchwaleniem budżetu  na 2011 rok.” 
Pan Henryk Jędroszka- powiedział, że nadal podtrzymuje swój wniosek dot. 
wyremontowania budynku po starej szkole w Strzyżewie z przeznaczeniem go na 
przedszkole, uzasadniając ,że budynek jest  utrzymany w dobrym stanie    i szkoda 
wydawać pieniędzy na budowę nowego przedszkola. 
Pan Wójt – przypomniał ,że mieszkańcy Strzyżewa na jednym z zebrań wiejskich  
wyrazili opinię ,że nie chcą w ogóle przedszkola.  
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Pani Bernadeta Biała-  „ Nie zmieniajmy wersji , bo mieszkańcy powiedzieli w ten 
sposób ,że jeżeli przedszkole miałoby się mieścić w starej szkole , to nie chcą wcale Nie 
ma dyskusji, bo mieszkańcy  jednoznacznie opowiedzieli się za budową nowego 
przedszkola w Strzyżewie. Nie ma dwóch opcji , jest tylko jedna opcja. Na żadnym  
zebraniu nie było mowy ,że mieszkańcy są za drugą opcją. Po co mamy wydawać tyle 
pieniędzy niepotrzebnie. Proponuję , aby zmienić  decyzję dot. przedszkola  w 
Strzyżewie.” 
Pan Henryk Jędroszka  - „ Szkoła w Strzyżewie została pobudowana i koniecznie chce 
się , aby pobudować nowe przedszkole. Były pogłoski  na wsi przed wyborami, że             
p..Biała mówiła ,że  jak zostanie  radną , to wszystko przewróci  do góry nogami.” 
Pani Bernadeta Biała-  „ Nigdy nie powiedziałam takich słów, nie jest to w moim stylu.  
Czy ktoś kiedykolwiek obronił wniosek p. Jędroszki – nigdy. Wnioskuję do Wysokiej 
Rady o zmianę decyzji odnośnie przedszkola  w Strzyżewie.” 
Pan Wójt-  przypomniał ,że w poprzedniej kadencji była różnica zdań  , większość 
radnych, którzy byli w poprzedniej kadencji zna ten temat . Nie można  zwlekać , trzeba 
szybko podjąć decyzję.  
Pani Bernadeta Biała -  wnioskowała , aby zrobić zgodnie z wolą mieszkańców , tym 
bardziej ,że jest to o wiele mniejszy koszt. 
Pani Teresa Lemiesz- wyraziła swoją opinię ,że dla  radnych jest to niezręczna sytuacja, 
bo jest dwóch radnych w Strzyżewie , i każdy mówi innych głosem.  
Pan Przewodniczący Komisji-  „ padł wniosek o zmianę lokalizacji  budowy 
przedszkola  w Strzyżewie , w związku z tym poddaje go pod głosowanie .” 
Za przyjęciem wniosku p. Białej głosowało 4 członków Komisji ,  2 było  „przeciw”  i 4 
wstrzymało się od głosu.  
W dalszym ciągu posiedzenia poddał pod głosowanie wniosek p.Jędroszki dot. 
modernizacji  budynku starej szkoły i zaadaptowanie na przedszkole. Wniosek w 
powyższej sprawie został odrzucony , ponieważ  za przyjęciem wniosku głosowało 2 
członków Komisji , 4 było  „przeciw” i 4 wstrzymało się od głosu.  
Pan Jerzy Kasprzak--  zaproponował, aby sprzedać stary budynek po byłej szkole w 
Strzyżewie i będzie spokój. 
Pan Andrzej Gierlach-  „ W poprzedniej kadencji  nie podobało mi się to,  że skoro ma 
być wiążąca decyzja w sprawie wsi , to w zebraniu wiejskim  powinna uczestniczyć 
większość mieszkańców. Jeżeli chodzi o z rozbudowę przedszkola w Latowicach , to w 
początkowej fazie też  było na „nie” , jednak  radni  poparli  te inicjatywę. Ważne jest, aby 
Strzyżew wyszedł z jednym zdaniem.” 
Pan Jerzy Kasprzak-  poinformował ,że na Komisji Rolnictwa … będzie wnioskował  o 
budowę drogi na ul. Leśnej w Rososzycy.  
Pan Wójt -  zapytał  , dokąd prowadzi ta droga? 
Pan Jerzy Kasprzak -  wyjaśnił, że droga ta prowadzi do  p. Przybyła. Uzasadnił swój 
wniosek tym ,że mieszka  w tym budynku inwalida.  
Przewodniczący  Komisji – poddał pod głosowanie  projekt budżetu z poprawkami. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu z poprawkami. Za przyjęciem 
projektu budżetu na 2011 rok głosowało 8 członków Komisji i 2 wstrzymało się od 
głosu.  
 
Ad.6 

a)  Na posiedzenie Komisji została poproszona p.Marzena Pilarska – Pełnomocnik 
Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która omówiła 
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w skrócie „ Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych” Program stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 O godz. 1250 posiedzenie Komisji opuścił   p.Marek Rosik.  
Pan Przewodniczący Komisji – zwrócił uwagę  odnośnie preliminarza wydatków ,że 
dużo środków jest zaplanowane na szkolenia. 
Pani Bernadeta  Biała- poinformowała ,że kilka lat temu  można było przeznaczyć  te 
środki na  inny cel , w tej chwili  nie ma takich możliwości  i środki mogą być wydawane 
tylko na zadania  wynikające z Gminnego Programu . 
Pan Przewodniczący Rady -  przekazał informację na temat  drużyny harcerskiej 
„MARZYCIELE” , która prowadzi działalność przy Zespole Szkół w Sieroszewicach. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  projekt  uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych , 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieroszewice na 
2011 rok.  
     
           b) Pan Wójt  -omówił projekt uchwały Rady Gminy w  sprawie   określenia 
jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku ,źródeł tych 
dochodów i ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 
dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 
zatwierdzania.  „ Rada Gminy  musi określić zasady, źródła tych dochodów i ich 
przeznaczenie. Obowiązuje nowa podstawa prawna , dlatego też poprzednia uchwała w 
tej sprawie wygasła. W projekcie uchwały są wymienione dwie szkoły , które  gromadzą 
na wydzielonym rachunku dochody : 
  1) Zespół Szkół w Sieroszewicach , 
 2)  Zespół Szkół w Wielowsi.” 
 
Ad. 7)  W punkcie  „ Wolne głosy i wnioski”   żaden spośród  członków  Komisji nie 
zabrał głosu.  
 
Ad.8 )  Z uwagi na wyczerpanie  porządku posiedzenia Pan Przewodniczący Komisji  o 
godz. 1303 dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia , Pomocy 
Społecznej i Promocji.  
 
 
 
                   Protokółowała:                                                                  Przewodniczący  
                                                                                                                              Komisji  Kultury, Oświaty, Zdrowia, 
                                                                                                                                  Pomocy Społecznej i Promocji  
 
                         Joanna Glapiak                                                        
                                                                                                                                             Stanisław Płomiński 
                         ( insp.ds. obsługi Biura Rady Gminy 

 
                    i spraw organizacyjnych) 
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